
P r o t o k ó ł  Nr  XI/2007

z sesji Rady Gminy Zarszyn odbytej w dniu 21 grudnia  2007 r.

 Początek sesji - godz. 12,00 zakończenie - godz. 14,15

Radni obecni :

      1.   Konieczny Janusz 
2. Dębski Janusz
3. Niemiec Wojciech 
4. Krzysztof Tomków
5. Malik Adam
6. Małek Janusz
7. Kuzianik Alicja
8. Mindur Andrzej
9. Michalski Edward
10. Ołowiańczyk Zygmunt
11. Stączek Ryszard
12. Szajna Anna
13. Trygar Krystyna
14. Węgrzyn Maria

      15. Gierad Alfreda

Ponadto w sesji uczestniczyli :

- Wójt Gminy  Zarszyn - Pan Andrzej Betlej
- Zastępca Wójta Gminy - Pan Zbigniew Dec
- Sekretarz Gminy Zarszyn - Pan Andrzej Piotrowski
- Skarbnik Gminy Zarszyn - Pani Teresa Pawłowska
- Radny Rady Powiatu Sanockiego
- Kierownicy jednostek organizacyjnych i referatów gminy
- Sołtysi

Porządek sesji :

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Wniesienie poprawek i uwag do protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Interpelacje radnych.
5.Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie między sesjami , w tym z realizacji uchwał 
   Rady Gminy Zarszyn. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budzetu Gminy Zarszyn na 2008 r.
7. Wolne wnioski i zapytania.
8. Odpowiedzi na wolne wnioski i zapytania.
9. Zakończenie sesji.
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Ad.  1.  Sesję  otworzył  Przewodniczący  Rady  Gminy  Pan  Janusz  Konieczny  ,  który  powitał 
zebranych  i  na  podstawie  listy  obecności  stwierdził,  że  w  sesji  uczestniczy  15  radnych. 
Obrady były zatem prawomocne do podejmowania uchwał.  

Ad.  2.  Na  wniosek  Wójta  Przewodniczący  Rady  Gminy  Pan  Janusz  Konieczny  włączył  do 
wcześniej  ustalonego porządku obrad dodatkowy projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 
gminy na 2007 r.  
Innych propozycji nie wniesiono.

Ad. 3. Nie wniesiono uwag do protokołu z poprzedniej sesji. 

Ad. 4.  W interpelacjach głosu nie zabierano.

Ad. 5.  Wójt  Gminy Pan Andrzej  Betlej  złożył  sprawozdanie  ze  swojej   działaności  w okresie 
między sesjami,  z działalności poszczególnych referatów w Urzędzie Gminy w tym z realizacji 
uchwał  Rady Gminy. Informacje te stanowią załącznik do  protokołu. 

Ad. 6. W szóstym punkcie porządku obrad przystąpiono do  uchwalenia budżetu Gminy  Zarszyn 
na 2008 r.  

Na wstępie  Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny powołał się na podjętą w 1999r 
uchwałę  Rady  Gminy  Zarszyn  w  sprawie  procedury  uchwalania  budżetu  gminy  oraz  rodzaju 
szczegółowości materiałów informacyjnych towarzyszących projektowi uchwały budżetowej i na 
tej podstawie dokonał analizy kolejnych etapów opracowywania projektu budżetu Gminy Zarszyn 
na 2008 r . 

-  Wójt  Gminy odczytał  Uchwałę  Nr  IX/10/2007  z  dnia  29  listopada  2007 r  Regionalnej  Izby 
Obrachunkowej w Rzeszowie w sprawie pozytywnej opinii do projektu budżetu Gminy Zarszyn na 
2008 r.  Uchwała ta stanowi załącznik  do protokołu.
Następnie przedstawił krótką informację o przygotowanym  projekcie  budżetu gminy na 2008 r 
mówiąc,  iż projekt ten przewiduje deficyt w kwocie 1 680 000 zł przy planowanych dochodach 
w  kwocie   19  220  000  zł  oraz  planowanych  wydatkach  w  kwocie  20  900  000  zł.  Następnie 
przedstwił  zobowiązania  z  tytułu  kredytów długoterminowych   na  21  realizowanych  zadań  na 
kwotę  9 837 744 zł oraz odczytał Uchwałę Nr IX /68/2007  z dnia 29 listopada 2007 r składu 
orzekającego  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej   w  Rzeszowie  w  sprawie   pozytywnej  opinii 
o prawidłowości załączonej do projektu uchwały budżetowej Gminy Zarszyn na 2008 r prognozy 
kwoty długu.  Kolejno  Wójt  przedstawił  źródła  planowanych  dochodów,   a  także  projektowane 
wydatki bieżące  i majątkowe    w poszczególnych działach i rozdziałach projektu budżetu. Wójt 
dodał,  iż  jednym  z  wydatków  majątkowych  jest   realizacja  dużego  zadania  inwestycyjnego 
„Rozbudowa oczyszczalni ścieków   w Zarszynie” na kwotę  4 021 300 zł. 
Wójt  odczytał  Uchwałę  Nr  IX  /67/  2008  z  dnia  29  listopada  2007  r  składu  orzekającego 
Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w  Rzeszowie  w  sprawie   pozytywnej  opinii  o   możliwości 
sfinansowania deficytu budżetu Gminy Zarszyn na 2008 r. 
Opinie te stanowią załączniki do protokołu. 
Pan Wójt dodał także iż ten projekt budżetu,  a później budżet 2008 r będzie przedmiotem zmian 
w  ciągu  całego   roku,  dodając  jednocześnie,  że  być  może  i  przyszłym  roku  uda  się  również 
pozyskać dodatkowe  środki do budżetu.  

- Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny poinformował , że przedstawiony  projekt 
budżetu Gminy Zarszyn na 2008 r był  analizowany przez  wszystkie stałe komisje Rady Gminy.
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Jako  pierwszego  o  zabranie  głosu  poprosił  Przewodniczącego  Komisji  Rolnictwa  i  Ochrony 
Środowiska  Pana  Adama  Malika  który  powiedział,  że  na  odbytym  posiedzeniu  w  dniu 
10 grudnia  2007 r Komisja wnioskowała :
- w  Gminnym Funduszu Ochrony Środowiska na 2008 r dokonać zmiany :
-  kwotę 1 000 zł  przeznaczoną na – Ochronę ptaków chronionych i  zwierząt  bezdomnych „  - 
pomniejszyć o kwotę 400 zł i z kwoty 1 000 zł - „Sprzątanie świata”  pomniejszyć o 200 zł i sumę 
tych kwot 600 zł przeznaczyć na badanie opryskiwaczy w 2008 r. 

- z dz. 750”Administracja publiczna” rozdz. 75075 – Promocja jednostek samorządu terytorialnego 
kwotę 20 000  zł pomniejszyć  o 5 000 zł i przekazać do działu 921 „Kultura i ochrona dziedzictwa 
narodowego „ rozdz. 92105 – pozostałe zadania w zakresie kultury.
- Z działu 758 „Różne rozliczenia” z rozdz. 75818 – Rezerwy ogólne i celowe kwotę 25 600 zł 
rozdysponować -
 20 000 zł  do działu” Gospodarka mieszkaniowa”
   5 600 zł  do działu 754 ”Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa”w rozdz. 75412 – 
Ochotnicze Straże Pożarne na remont Strażnicy OSP w Odrzechowej. 

-  Przewodniczący Komisji  Oświaty  Kultury  Zdrowia  Prawa i  Porządku  Publicznego  Krzysztof 
Tomków poinformował,  iż Komisja na posiedzeniu w dniu 12 grudnia br. wypracowała następujące 
wnioski :
-    z  działu  750   „Administracja  publiczna  „  rozdz.  75075  –  Promocja  jednostek  samorządu 
terytorialnego   kwotę  20  000  zł  pomniejszyć  o  5  000  zl  i  przekazać  do  działu  921  „Kultura 
i Ochrona Dziedzictwa Narodowego” rozdz. 92105 – Pozostałe zadania w zakresie kultury.
-  z  działu  750  „Administracja  publiczna”  rozdz.75023  –  Urzędy gmin  –  kwotę  2  190  000  zł 
pomniejszyć o 10 000 zł z utrzymania urzędu gminy i przekazać :
- 5 000 zł do działu 921 „Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego” rozdz. 92105  - Pozostałe 
zadania w zakresie kultury,
- 5 000 zł do działu 801 „Oświata i wychowanie” rozdz. 80110 – Gimnazja z przeznaczeniem na 
rozpoczęcie budowy ogrodzenia przed budynkiem Szkoły Podstawowej i Gimnazjum w Długiem.
- Członkowie Komisji poparli również projekt przeznaczenia kwoty 5 600 zł na remont Strażnicy 
OSP w Odrzechowej. 

- Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny poinformował, iż w/w propozycje zmian 
Komisji zostały przedstawione Wójtowi Gminy i na posiedzenie Komisji Gospodarki Komunalnej 
Budownictwa i Finansów , której zadaniem było wypracowanie ostatecznych wniosków do projektu 
budżetu Gminy Zarszyn na 2008 r, a które przedstawiały się następująco:
- w dziale 758 „Różne rozliczenia” - w rodz. 75818 – Rezerwy ogólne i celowe kwotę 26 500 zł 
przeznaczyć na zwiększenie działu :
- działu 754 „ Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa „ - rozdz. 75412 Ochotnicze 
Straże Pożarne  przeznaczyć na remont Strażnicy OSP w Odrzechowej kwotę 5 600 zł,
- w dziale 921 „ Kultura i  ochrona dziedzictwa narodowego” rozdz. 92105 – Pozostałe zadania 
w zakresie kultury  o kwotę 5 000 zł,
- w dziale 921 „ Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego „ w rozdz. 92109 – Domy i ośrodki 
kultury , świetlice i kluby o kwotę 15 000 zł na naprawy awaryjne w domach ludowych. 
Wniosek  Komisji  Gospodarki  Komunalnej  Budownictwa  i  Finansów  w  sprawie  zatwierdzenia 
ostatecznych zmian do projektu budżetu gminy na 2008 r stanowi załącznik do protokołu. 

- Wniosek Komisji Gospodarki Komunalnej Budownictwa i Finansów przyjęty został przez Wójta 
i stanowił  autopoprawkę do budżetu gminy na 2008 r i został  naniesiony  do projektu uchwały 
budżetowej.
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Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz otworzył dyskuję w której głos zabrali :

- Radny Krzysztof Tomków wnioskował o stworzenie na terenie naszej gminy możliwości rozwoju 
małej przedsiębiorczości i poprosił , aby na tym tematem poważnie się zastanowić. Radny dodał iż 
on zauważa,   że typowych  rolników jest już coraz mniej i powoli gmina nasza staje się gminą już 
nie tylko rolniczą.
- Radny Zygmunt Ołowiańczyk stwierdził, iż wprawdzie budżet na 2008 r nie jest budżetem marzeń 
i nie będzie można zrealizować w nim wszystkich  zamierzeń , ponieważ w roku przyszłym  będzie 
prowadzona   na  terenie  gminy duża  inwestycja  rozbudowy oczyszczalni  ściekow  w Zarszynie 
dodał  iż na  dzień dzisiejszy nie ma co więcej w tym temacie dyskutować.
- Sołtys Wiesław Józefczyk oznajmił , iż niechciałby aby głos radnego Krzysztofa Tomkowa był 
jedynym głosem w kierunku podejmowania perspektywicznych działań  na rzecz rozwoju małej 
przedsiębiorczości na terenie naszej gminy dodając iż pod tym kątem muszą być prowadzone prace 
przy opracowywaniu  programów strategicznych. Pan Józefczyk wyraził nadzieję , iż w przyszłości 
w budżecie gminy znajdą się również  fundusze wsparcia na ten cel.  Pan Józefczyk poprosił także 
by w przyszłości w budżecie gminy mogły być zabezpieczanie większe środki finansowe na rozwój 
kultury. 
-   Radny Ryszard  Stączek  stwierdził,   iż  ta  prowadzona dyskusja  nic  nie  wnosi  dodatkowego 
do projektu budżetu  i poprosił by zamknąć dyskusję w tym temacie. Jednocześnie wyraził nadzieję, 
iż Wójt nie ustanie w działaniach na rzecz pozyskiwania dodatkowych środków do budżetu gminy.

-Wójt Gminy odnosząc się do wypowiedzi Radnego Krzysztofa Tomkowa powiedział, że można by 
dyskutować   nad  tym czy  gmina  nasza  pozostaje  nadal  typowo  rolniczą  czy  związana  będzie 
z  rozwojem małej  przedsiębiorczości.  Dawniej  gmina nasza była  gminą  rolniczą o właściwym 
znaczeniu, w tej chwili Urząd Gminy nie  prowadzi zadań z zakresu  rolnictwa zarówno ze strony 
merytorycznej jak i finansowej. Wójt powiedział,  iż nic nie stoi na przeszkodzie aby ta dziedzina 
życia rozwijała się  dodając , że będzie  ku temu dużo okazji bowiem są przygotowywane w tym 
zakresie  odpowiednie  programy.  Wójt  powiedział,  że  jak  na  razie  nim  widzi  w  tym  temacie 
większego  zainteresowania  ze  strony  mieszkańców  naszej  gminy,   on  jest  zawsze  otwarty  na 
udzielenie zaiteresowanym pomocy w tym zakresie.
 Ponadto Wójt  poinformował o  zasadach pozyskiwania do budżetu gminy środków z funduszy 
unijnych  na realizację zadań inwestycyjnych w gminie przedstawiając źródła  ich pozyskiwania. 

Wobec braku dalszych głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy stwierdził,  iż spełnione 
zostały wszystkie formalne  przesłanki związane z zakończeniem dyskusji nad projektem budżetu 
gminy na 2008 r. Przewodniczący Rady Gminy dodał jednocześnie dodał, iż analizowany projekt 
budżetu  nie  jest  niebezpieczny  gdyż  mamy  o  nim  pozytywną  opinię  Regionalnej  Izby 
Obrachunkowej w Rzeszowie. Przewodniczący Rady zaznaczył także iż każdy radny miał jakieś 
koncepcje , wizje odnośnie rozwoju swojej  miejscowości chciałby realizować  postulaty związane 
ze swoim środowiskiem mienniej jednak dyskusja wykazała, iż„wszyscy jesteśmy radnymi gminy” 
i  budżet ten będzie budżetem kompromosu. 

Przewodniczący  Rady  Gminy  Pan  Janusz  Konieczny  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały 
w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Zarszyn na 2008 r. Uchwała podjęta została jednomyślnie.
W głosowaniu udział brało 15 radnych. Uchwała ta stanowi załącznik do protokołu. 
Przewodniczący  Rady  Gminy  złożył  podziękowania  Wójtowi  i  Skarnikowi  Gminy  za  prace 
związane  z  przygotowaniem  budżetu  ,  a  radnym  za  prace  w  komisjach   i  podjęcie  uchwały 
budżetowej na 2008 r. 
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Ad.  7.  Przewodniczący  Rady Gminy Pan  Janusz  Konieczny otworzył  dyskusję  nad  projektem 
zmian w budżecie gminy na 2007 r. 

- Skarbnik Gminy Teresa Pawłowska poinformowała, że proponowane zmiany w projekcie budżetu 
wprowadzone zostały na  podstawie Uchwały Nr XXVII/  8715/2007 z dnia 11 grudnia 2007 r 
Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie, które wskazało na pewne uchybienia 
w uchwale w sprawie zmian w budżecie gminy z dnia 29 listopada 2007 r i zostaliśmy zobowiązani 
do ich usunięcia w terminie do dnia 28 grudnia 2007 r.
Uchwała RIO stanowi załącznik do protokołu. 
Następnnie  Pani  Skarbnik  omówiła  dalsze  zmiany  w  projekcie  budżetu  po  stronie  dochodów 
i  wydatków  jednocześnie  wskazując  na  podstawie  jakich  dokumentów  te  zmiany  zostały 
wprowadzone. 

- Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej Budownictwa i Finansów Pani Krytyna Trygar 
oznajmiła,  iż  członkowie  Komisji  pozytywnie  zapiniowali  projekt  zmian  w  budżecie  gminy 
na  2007 r.

W dyskusji głosu nie zabierano.

- Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny poddał pod głosowanie projekt uchwały w 
sprawie zmian w budżecie gminy na 2007 r. Uchwała  podjęta została jednomyślnie. W głosowaniu 
udział brało 15 radnych. Uchwała ta stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 8. W wolnych wnioskach i zapytaniach głos zabrali : 

-  Sołtys  Pan Józefczyk skierował zapytanie do Dyrektora SPGZOZ w Zarszynie Pana Dariusza 
Wanielistę  o  przybliżenie  dalszych   planów  i   ewentualnym   zmian  w  funkcjonowaniu 
Samodzielnego Publicznego Gminnego ZOZ   w Zarszynie jak również poprosił o poinformowanie 
o tym w jaki sposób zostały zagospodarowane środki uzyskane z lasu gminnego w Odrzechowej.

-  Radna Alfreda Gierad zapytała Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Pana Ryszarda Stączka 
dlaczego opóźnione zostało tempo prac nad projektami zmian w statutach sołectw Odrzechowa 
i Pastwiska. Dodając iż  wcześniej ustalono , że te  zmiany które zostały zaproponowane  przez 
sołtysa lub rady sołeckie będą do końca br.  wprowadzone  we wszystkich statutach sołectw. 

Ad. 9.  Odpowiedzi na wolne wnioski i zapytania udzielili :

-  Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  Pan  Ryszard  Stączek  powiedział  ,  że  wybrani  w  skład 
komisji  jej  członkowie  założyli  plan  iż  do  końca  br.  prace  nad  projektami  zmian  w Statutach 
Sołectw będa ukończone.Wystosowane zostały pisma do sołtysów , który niezwłocznie przedstawili 
propozycje zmian  do Statutu Sołectwa , w szczególności  dotyczące frekwencji w zebraniach.
Do końca października br. Komisja dokonała analizy  Statutów z dziewięciu sołectw które niewiele 
różniły się między sobą była to tylko kwestia zmiany ilości osób uczestniczących w zebraniach. 
Pozostały dwa Odrzechowej i Pastwisk jako,  że w Statutach tych ujęte są inne uprawnienia rady 
sołeckiej  ,  zawierają  inną  treść,  posiadają  inne  niż  wcześniej  zawarte  postanowienia. 
Przewodniczący Komisji wyjaśnił,   iż od listopada nastąpiło  spowolnienie prac  spowodowane 
tym, iż wyczekiwano  na odbycie zebrań wiejskich  , gdzie do sołtysów rozesłane zostały wnioski 
Komisji  Statutowej  o  ich  przyjęciu  przez  zebranie  wiejskie,  natomiast  w  miesiącu  grudniu 
wystąpiła  intensywność   prac  nad  projektem  budżetu  gminy   na  2008  r.  Na  prośbę  Wójta 
i przeprowadzoną  konsultacją z Przewodniczącym Rady Gminy prace nad Statutami Sołectw 
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Odrzechowa i Pastwiska zostały spowolnione. Wystąpiła także potrzeba dopracowania sformuowań 
prawnych  zawartych  w  tych  Statutach  dotyczących  uprawnień  rad  sołeckich  do  dysponowania 
posiadanymi  środkami  i  uniknięcia  rozbieżnych interpretacji  i  dopracowania   zgodności  zapisu 
statutu z uprawnieniami sołtysów  i rad sołeckich w tych miejscowościach ,  a Referatem Finansów 
i Dochodów Gminy w Urzędzie Gminy. Przewodniczący Komisji wyraził nadzieję , że w miesiącu 
styczniu  2008 r Komisja Statutowa rozpocznie dalsze prace.

-  Radna Alfreda Gierad oznajmiła  ,   iż  jest  zaniepokojona tym, że Komisja będzie  analizować 
uprawnienia  rad  sołeckich  ,  gdzie  do  tej  pory  nie  robiono  tego  w  innych  Statutach  ,  lecz 
analizowano jedynie wnioski które wpływały od sołtysów.

-  Przewodniczący  Rady  Gminy  Pan  Janusz  Konieczny  zaznaczył,  iż  nie  przyjęto  żadnego 
konkretnego terminu  ukończenia prac nad zmianami w Statutach Sołectw  i nie rozumie niepokoju 
w głosie radnej Gierad i zapytał sołtysa czy złożył stosowny wniosek o zmianę zapisu w Statucie 
Sołectwa. 

- Sołtys Wiesław Józefczyk potwierdził, że wniosek taki został złożony.

-  Dyrektor  Samodzielnego  Publicznego  Gminnego   ZOZ w Zarszynie  Pan  Dariusz  Wanielista 
odpowiedział  Panu  Wiesławowi  Józefczykowi  ,  że  w  przyszłym  roku   nie  przewiduje 
wprowadzenia żadnych zmian  w działalności Zakładu  chyba , że przepisy  nowej  ustawy będą 
stanowić  inaczej.  Dodając  jednocześnie  ,  że  wszelkie  zmiany jakie  będzie  musiał  wprowadzić 
będzie konsultował  z Radą Społeczną ZOZ  i Radą Gminy. 

-  Skarbnik Gminy odpowiedziała Sołtysowi Wiesławowi Józefczykowi ,  że   dochody z  lasu są 
dochodami  budżetu  gminy są one ujęte w budżecie gminy po stronie dochodów. Wydatki na las są 
częścią   innych  wydatków  gminnych  jednak  nie  mają  stałego  odniesienia  jako  gospodarka 
wydzielona. Jeżeli wydatki z lasu przekraczają dochody to zostają sfinansowane z budżetu gminy.
W  budżecie gminy nie ma prowadzonej  osobnej księgowości dla lasu,   nie jest  to gospodarka 
wydzielona. Skarbnik Gminy dodała jednocześnie , że ma wielkie zastrzeżenia co do działalności 
rady sołeckiej  polegających  na  udzielaniu  darowizn,  ulg,  odpisów i  innych  spraw,  mówiąc,  że 
zgodnie z obowiązującymi przepisami prawa własnościowe w stosunku do lasu ma Gmina Zarszyn.
Pani Skarbnik dodadała także że niekiedy na prośbę sołtysa do wiadomości mieszkańców robione 
jest zestawienie dochodów i wydatków  lesie, lecz nie ma  żadnej wiążącej informacji jakie wydatki 
należy sfinansować z tego tytułu i tego  nie ma gdyż  prawo tego nie przewiduje. 

- Sołtys Wiesław Józefczyk powiedział, że myślał iż  Rada Gminy zostanie  poinformowana jak 
wygląda  realizacja  budżetu  w  rozdziale  „Leśnictwo”  ile  wynoszą   dochody  i  wydatki  z  lasu 
w Odrzechowej.

-  Pani  Skarbnik  odpowiedziała,  że  dane  takie  radni  mogą  uzyskać  w kwartalnych   i  rocznych 
sprawozdaniach finansowych ogłaszanych na stronach BIP Gminy.

-Następnie  Pan  Józefczyk  poinformował,  że  zadał  to  pytanie  jako  osoba  odpowiedzialna 
za racjonalną gospodarkę leśną.

Na  zakończenie  tego  tematu  Pan  Przewodniczący  Rady  Gminy  zaznaczył,  że  ta  prowadzona 
rozmowa jest dialogiem pomiędzy dwoma osobami, gdzie większość obecnych nie jest w temacie 
i zaproponował by ją zakończyć i wrócić do niej  w innym terminie.
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-  Wójt  Gminy  uzupełniając  wypowiedź  przedmówców  na  wstępie  podziękował  wszystkim  za 
aktywny udział w pracach na rzecz uchwalenia budżetu gminy na 2008 r. Ponadto Wójt odniósł się 
do  wypowiedzi  Przewodniczącego  Komisji  Statutowej  Pana  Ryszarda  Stączka  mówiąc,  że  od 
połowy października br.  dnia dzisiejszego miał bardzo napięty kalendarz i nie mógł uczestniczyć 
w  posiedzeniu  Komisji  Statutowej,   o  co  poprosił  go  Przewodniczący  Komisji.  Wyraził 
jednocześnie nadzieję , że w miesiącu styczniu 2008 r rozpoczną się dalsze prace nad  propozycją 
zmian  w  Statutach  Sołectw  Odrzechowa  i  Pastwiska  ,  jak  również  spokojnie  można  będzie 
podyskutować  na  temat  uzyskiwanych   dochodów i  ponoszonych  wydatków w gminnym lesie 
w Odrzechowej.

Ad. 10.  Na zakończenie sesji Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny podziękował 
zebranym za aktywny udział w obradach i z okazji zbliżających się  Świąt Bożego Narodzenia 
złożył  radnym  i  ich  rodzinom ,  zaproszonym  gościom  oraz  za  ich  pośrednictwem wszystkim 
mieszkańcom gminy Zarszyn życzenia świąteczne. Ogłosił jedenastą sesję Rady Gminy Zarszyn 
w bieżącej kadencji 2006-2010 za zamkniętą.

                 Przewodniczący
Protokołowała;                Rady Gminy Zarszyn
Irena Kasza       Janusz Koneczny


